

19 - 11

9 September/septembre 2019



Kiwaniis®

KIWANIS FOUNDATION OF CANADA
LA FONDATION CANADIENNE DU KIWANIS

Matching Scholarships/Bourses d'études appariées

Kiwaniis Club of Clearbrook/Club Kiwanis de Clearbrook



On June 10th, the Club presented scholarships to two students graduating from Robert Bateman Secondary School in Abbotsford, B.C.:

Seojin Lee
Lei (Christina) Yuan

Le 10 juin dernier, le club a présenté des bourses d'études à deux étudiants qui graduaient de Robert Bateman Secondary School à Abbotsford, B.C.:

Seojin Lee
Lei (Christina) Yuan

Club Kiwanis d'Ottawa West/Kiwaniis Club of Ottawa West

Le 11 juin dernier, Présidente Faye Beaufort et Anita MacLean ont assisté au SWAG (Étudiants qui gradueront tous) à Fisher Park School à Ottawa. Ces étudiants résident dans des HLM de la communauté de Carlington, qui est une région nécessiteuse d'Ottawa et ils reçoivent du soutien scolaire et des conseils auprès du programme SWAG.

Notre club a présenté trois bourses d'études aux étudiants suivants:

- Brianna Oliver-Sinn qui a été acceptée au College Algonquin pour devenir travailleuse sociale.



- Efrata Wolde Yohannes qui a été acceptée par l'université McGill en sciences de l'Agriculture & de l'Environnement.
- Kiam Lam qui a été accepté à l'Université d'Ottawa en Biochimie.

On June 11th President Faye Beaufort and Anita MacLean attended the SWAG (Students Will All Graduate) at Fisher Park School in Ottawa. These students are all living in social housing in the Carlington Community which is a very needy part of Ottawa and they get tutoring and mentoring through the SWAG program.

Our club handed out three scholarships to the following students:

- Brianna Oliver-Sinn who was accepted at the Algonquin College to become a Social Service Worker
- Efrata Wolde Yohannes who was accepted by McGill University to study Agriculture & Environmental Science
- Kiam Lam who was accepted at the University of Ottawa to study Bio Chemistry

Kiwanis Club of East York/Club Kiwanis d'East York



On June 27th, on the Ryerson University Campus property, following the Graduation Ceremony of Marc Garneau Collegiate Institute Students, the following awards were presented to Key Club Students:

Kiwanis Club Member, Linda Keill presented Key Club Student Reem Saleh with the Kiwanis Club of East York Key Club Award. Reem was chosen by the MGCI Faculty Teacher, Mr Latchman. She earned her award being an Active Key Club Student with a pursuit of education and has high personal goals and a strong sense of community

responsibilities.

Pat Lawrance, KcEY Advisor for Marc Garneau presented to:

- Key Club Member, Kirti Mehra
- Key Club Member, Samia Ahmed.
- Key Club Exec. Secretary, Naveena Ragunathan, the Mel Osborne Youth Scholarship.

Le 27 juin dernier, sur les terrains du Ryerson University Campus à la suite de la cérémonie de graduation des élèves du Marc Garneau Collegiate Institute, les récompenses suivantes ont été présentées aux membres du Club K suivants :

Linda Keill, membre du club Kiwanis, a présenté à l'étudiant du Club K Reem Saleh la récompense du Club K du club Kiwanis d'East York. Reem a été choisie par l'enseignant de la MGCI Faculty, Mr Latchman. Elle s'est mérité cette récompense comme Membre actif du Club K tout en poursuivant son éducation; elle a des objectifs personnels élevés et un sens de responsabilité envers sa communauté.

Pat Lawrance, conseiller du club K du Marc Garneau Collegiate Institute a présenté un Mel Osborne Youth Scholarship à.

- Kirti Mehra, membre du Club K
- Samia Ahmed, membre du Club K
- Naveena Ragunathan, Secrétaire exécutive du Club K.

Le même jour, au Parkview Manor à North York, à la suite de la Cérémonie de graduation,

Roger Touw, conseiller à A. Y. Jackson Secondary School, a présenté aux membres de l'Exécutif du club K parrainé par le club Kiwanis d'East York la récompense du Club K à :

- En honneur à Ross Hills, une bourse à Haohan Zhang
- En honneur à Thomas Rassos, une bourse à Katherine Mu
- En honneur à Frank Tulipano, une bourse à Karissa SiYu Liu
- Et Roger a eu l'honneur de présenter une bourse identifiée à son nom Shunshun (Angela) Wang



Also on June 27th, at the Parkview Manor in North York, following the Graduation Day Ceremony.

Advisor for A. Y. Jackson Secondary School, Roger Touw presented the following Key Club Exec. Students with their Kiwanis Club of East York, Key Club Award:

- In Honour of Ross Hills, Scholarship Award to Haohan Zhang
- In Honour of Thomas Rassos, Scholarship Award to Katherine Mu
- In Honour of Frank Tulipano, Scholarship Award to Karissa SiYu Liu
- And Roger was honoured to present the Scholarship with his name on it, to Shunshun (Angela) Wang

Kiwanis Club of Courtenay/Cub Kiwanis de Courtenay



At its recent meeting the Club was pleased to award Jacob Walter with a Kiwanis Foundation of Canada Matching Scholarship. Louise DeArmond, the Club President, made the presentation to Jacob. He will be attending the British Columbia College Institute of Technology in their Robotics program.

Lors d'une récente réunion, le club a été heureux de présenter une bourse d'études appariée de la Fondation canadienne du Kiwanis à Jacob Walter. Louise DeArmond, présidente du club, a fait la présentation à Jacob. Il étudiera en robotique au British Columbia College Institute of Technology.

Club Kiwanis de Chatham-Kent/Kiwanis Club of Chatham Kent

Le club Kiwanis de Chatham-Kent a présenté deux bourses d'études appariées de la Fondation canadienne du Kiwanis à Jean



Christian Furaha Ishimwe (gauche) et à Nick Vojvodin (droite). Chuck Scott, président du club, a fait les présentations. Les deux récipiendaires ont gradué du Ursuline College avec une remarquable réussite académique. Jean fréquentera la Carleton University en droit avec l'intention de faire de la politique. Nick a été accepté au programme de Woodworking Technician au St. Clair College, Windsor, afin de devenir sculpteur. Ces deux étudiants ont démontré des qualités de leadership et se sont commis dans la communauté par de nombreuses heures de bénévolat.



The Kiwanis Club of Chatham-Kent presented Kiwanis Foundation of Canada \$1000 matching scholarships to Jean Christian Furaha Ishimwe (left) and Nick Vojvodin (right). Club President Chuck Scott made the presentations. Both recipients graduated from Ursuline College with strong academic achievements. Jean will attend Carleton University in the pre-law program with intentions of becoming involved with politics. Nick has been accepted in the Woodworking Technician program at St. Clair College, Windsor, with intentions of becoming a craftsman. Both students demonstrated leadership skills and a commitment to community through many hours of volunteering.

**Kiwanis Ceilidh Golden K Club of Sydney Mines and North Sydney
Club Kiwanis de Ceilidh Golden K, de Sydney Mines et North Sydney**



The Club presented three scholarships to:
Carter Hatcher will attend Cape Breton University (CBU)
Jaycee LeBlanc will attend Cape Breton University (CBU)
Andrew Gracie will attend Nova Scotia Community College (NSCC)

Le club a présenté trois bourses d'études appariées à:

- Carter Hacher qui fréquentera Cape Breton University (CBU)
- Jaycee LeBlanc qui fréquentera Cape Breton University (CBU)
- Andrew Gracie qui fréquentera Nova Scotia Community College (NSCC)

Kwanis Club of Dawson Creek/ Club Kiwanis de Dawson Creek



Wkh#F#oxe#sunvhqwhg#k.h#534<#Nrs#Dfdghp lF#
V#kroukls#r# #/333B3#r#p |#udqgd#r#i#
Uro#E l#z kr#udgxdwhg#urp #G dz vrq#Fuhm#
Vhfrggdu|#fkrro#k#h#v#h#j lwuhg#v#B#xowp h#
vwg#hqw#v#k#h#k qlyhuv#w|#i#Q ruwkhuq#Eulwk#
Froxp eldw#Erp p hqfn#B#rxu#|hdug#hjuh#Erxuvh#



lq#kxh#Edfkhcrur#i#K hdox#Vflhgfhv#surjudp /# l#k#d#
p dmr#q#E lrp hg lfd#Vwg lrv/# k lfk#k#h#h{shfw#r#
dndg#r#d#fduhu#q#p hg lflqh#
Vrp h#r#i#hu#d#ffrp sdv#p hqw#d#g#f#fw#y#l#v#h#

- Z dv#f#o#v#y#d#g#l#f#w#r#u#d#q#r#u#5#3#4#<#
- K dv#e#h#q#d#s#d#w#p#h#p#s#r#|h#d#w#k#h#G#d#z#v#r#q#F#r#o#r#s#d#v#d#f#d#v#k#l#h#v#l#q#f#h#P#d#u#f#k#5#3#4#:#
- K dv#d#w#h#g#g#h#g#V#f#l#h#g#f#h#d#l#u#p#q#d#w#h#u#g#F#d#q#d#g#d#k#h#d#w#k#u#h#h#h#d#u#v#w#g#|l#g#j#k#h#
SRWV#|q#g#u#r#p#h#r#p#h#w#p#l#g#h#p#h#w#k#r#g#v#r#i#g#d#w#u#d#h#u#d#p#h#g#w#r#u#k#h#y#d#u#l#r#x#v#
v#p#s#w#p#v#h#
- Over a period of three years, wrote and published a Psycho Thriller. She received an award for it from the publisher and has sold more than 300 copies.

Oh#f#o#x#e#d#s#u#t#v#h#q#w#d#5#3#4#<#W#r#s#D#f#g#h#p#l#f#V#f#k#r#o#d#u#k#l#s#g#i#k#q#p#r#q#v#d#q#w#g#h#B#3#3#3#'#<#D#p#|#
F#u#d#g#g#d#o#g#h#J#r#o#d#E#F#l#t#x#l#d#j#u#d#g#x#t#g#x#G#d#z#v#r#q#F#u#h#n#V#h#f#r#g#g#d#u#|#V#f#k#r#r#o#d#H#o#h#n#w#d#q#v#f#u#l#h#
f#r#p#p#h#t#w#g#l#d#q#w#h#<#w#h#p#s#v#f#r#p#s#d#w#<#x#q#s#u#r#j#u#d#p#h#g#h#t#x#d#w#h#d#q#v#<#Q#r#w#k#h#u#g#E#u#l#w#k#
F#r#o#x#p#e#l#d#s#r#x#u#r#e#w#h#q#l#x#q#e#d#f#d#o#x#t#d#w#h#q#V#f#l#h#g#f#h#g#h#d#d#q#w#/#f#r#p#s#o#w#s#d#u#k#q#h#p#d#h#x#u#h#
h#g#E#l#r#p#t#g#l#f#d#H#o#h#r#x#k#d#l#h#h#g#w#h#s#u#h#g#g#h#k#q#h#E#d#u#l#u#h#h#q#p#t#g#h#f#l#q#h#l#h#
#r#l#f#l#x#h#d#x#h#v#o#q#h#v#g#h#h#v#d#f#w#y#l#w#v#h#w#u#d#d#v#d#w#l#r#g#v#

- Su#t#v#g#h#g#w#h#g#h#d#f#o#l#w#h#h#q#5#3#4#<#1
- H#p#s#r#|#h#h#p#s#v#s#d#w#h#h#<#d#G#d#z#v#r#q#F#r#o#r#s#F#r#p#h#f#d#l#w#l#u#h#g#h#s#x#l#w#p#d#w#5#3#4#:#
- H#o#h#d#i#d#v#w#l#w#h#h#g#h#v#V#f#l#h#g#f#h#d#l#u#p#d#q#v#d#h#w#g#x#F#d#q#d#g#d#x#F#r#x#u#v#g#h#v#h#p#h#u#q#l#u#h#
d#q#q#h#v#s#r#x#u#w#g#l#h#h#h#|q#g#u#r#p#h#SRWV#|q#g#u#r#p#h#d#l#q#g#h#p#f#r#x#y#u#l#g#h#v#p#t#w#k#r#g#h#v#
g#h#u#d#l#w#p#h#g#w#d#w#u#d#s#r#x#u#p#l#i#u#h#q#w#|#p#s#w#p#h#v#h#
- Au cours d'une période de trois ans, elle a écrit et publié un Thriller psychologique. Elle a reçu un hommage de l'Éditeur et a vendu plus de 300 copies.

Kids Need Kiwanis Les enfants ont Besoin de Kiwanis



Kiwanis Foundation of Canada
La Fondation Canadienne de Kiwanis
www.kfcdn.org
(519) 304-3038
office@kfcdn.org

Your copy should address 3 key questions: Who am I writing for? (Audience) Why should they care? (Benefit) What do I want them to do here? (Call-to-Action)

Create a great offer by adding words like "free" "personalized" "complimentary" or "customized." A sense of urgency often helps readers take an action, so think about inserting phrases like "for a limited time only" or "only 7 remaining!"

N#z#d#q#l#v#I#r#x#g#g#d#w#l#r#g#r#i#F#d#q#d#g#d#i#SR#E#r#{#8#3#6#7#/#E#u#d#q#w#i#r#u#g#/#R#Q#Q#6#W#9#M#:#F#d#q#d#g#d#

X#q#v#x#e#v#f#u#l#e#h#-#u#h#f#l#s#l#h#g#w#h#p#d#l#o#t#h#

X#s#g#d#w#h#S#u#r#i#l#h#i#D#e#r#x#w#F#r#g#v#d#q#w#F#r#g#w#d#f#w#

Vhqw#e | #qhz vdnwhuC nifgq1ruj #lq#frælerudwlrq#z lk



Wu| #np dldp dunhwlrj #iru#iuhh#ærgd| \$#